
Referat af bestyrelsesmøde i Strandtofteparken 14/1-2019. 

 

Deltagere: Hele bestyrelsen deltog - Jens Pontoppidan (JP), Per Møller (PM), Erik Andersen 

(EA) og Mette Villingshøj (MV) 

 

Dagsorden for mødet: 

 

1. Kloak i den fælles plæne 

2. Sti mod Strandvejen 

3. Hjertestarter 

4. Generalforsamling 2019 

5. Regnskab 2018 og budget 2019 

 

Ad. 1 Vi opdagede i sommers, at der var en defekt brønd i græsplænen på fællesarealet. PM 

tog kontakt til en kloakmester, som konstaterede, at kloakken var i stykker, og at det 

krævede udskiftning af brønden (som fra start ikke har været lavet korrekt). Da skaden var 

større end først antaget, var kloakmesteren her af nogle omgange. Skaderne er nu 

udbedret, og brønden fungerer, som den skal. 

 

Ad. 2 JP har talt med vores gartner Jesper angående svellerne, der ligger ved stien ned mod 

Strandvejen. De er i meget dårlig forfatning. Jesper foreslog enten sveller igen eller, at 

kanten genopbygges i sten/fliser. Vi aftalte, at JP skal indhente tilbud fra Jesper på enten 

nye sveller eller fliser inkl. arbejdsløn. Disse tilbud kan danne grundlag for en 

diskussion/beslutning på generalforsamlingen. 

 

Ad. 3 Vi diskuterede mulighed for en hjertestarter i grundejerforeningen. PM har indhentet et 

tilbud på en sådan. Den koster 15.500 kr. i anskaffelse og derefter 150 kr. om måneden. 

Derudover koster et kursus i brugen af hjertestarter ca. 4000 kr. for de personer i foreningen, 

som måtte være interesseret. Prisen er for ALLE personer samlet. Vi besluttede, at give en 

orientering herom på generalforsamlingen med henblik på at lodde stemningen. 

 

Ad. 4 Det er besluttet, at årets generalforsamling vil blive afholdt 14/3-2019 kl. 18.30 på 

No.22 i Rungsted havn. MV sørger for arrangement med No. 22 og sørger derudover for 

indkaldelse til generalforsamlingen, så snart booking med No.22 er på plads.  

 

Ad. 5 PM fremlagde udkast til regnskab for 2018 og budgetforslag for 2019. Ud fra disse, 

blev vi enige om, at bestyrelsen på generalforsamlingen, vil foreslå et uændret kontingent for 

2019. 

 

På bestyrelsens vegne 

Mette Villingshøj 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


